



Training Completion Confirmation for Business Partners 
业务伙伴培训完成确认单
· [bookmark: _GoBack]We hereby confirm that we,                                                                   (hereinafter referred to as "we") understand and accept the training content related to HUTCHMED business. The content includes the Code of Ethics for Business Partners, Anti-Bribery and Anti-Corruption Policy, Interaction with Healthcare Professionals Policy, Interaction with Healthcare Organizations Policy, Interaction with Patients & Patient Organizations Policy, Sustainability Policy, Environmental Policy, Health and Safety Policy, Human Rights Policy, Modern Slavery and Human Trafficking Statement,                                                                  , and the content of the contract.
兹确认我方，                                                                 （以下简称“我方”）了解并接受和黄医药业务相关的培训内容，该内容包含了《供业务伙伴使用的道德守则》、《防止贿赂及反贪污政策》、《与医疗卫生专业人士的互动政策》、《与医疗卫生机构的互动政策》、《与患者及患者组织的互动政策》 、《可持续发展政策》、《环境政策》 、《健康及安全政策》、《人权政策》、《现代奴隶制度及人口贩卖声明》、                                               及合同内容。
· We will engage in relevant business cooperation in a fair and balance way in accordance with applicable laws and regulations and industry requirements.
我方将按照适用法律法规及行业的各项要求和规定，公正、诚实地从事相关业务合作。
After completing the training, please sign and confirm it in the following signature column (company to seal and the contact person to sign with the date) 
完成培训后，请在以下签字栏进行签署确认（公司盖章并由联系人签字及签署日期）

Contact person联系人：
Date of signature签署日期：
Company seal公司盖章：




